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U3: Nye bad – vestkantens tur 1 

I løpet av de siste åtte årene SV har sittet i byråd har det blitt bygget flere nye svømmehaller i 2 

Oslo. Oslo kommune har opparbeidet seg god kompetanse i utbygging av svømmehaller. Det 3 

var riktig og klokt å prioritere de deler av byen som har lavest svømmekompetanse og mest 4 

behov for nye svømmehaller. Beklageligvis har vestkanten i Oslo fortsatt svært dårlig 5 

svømmehalldekning. Hele Oslo trenger rimelige svømmetilbud med anlegg hvor det er mulig 6 

å gå flere ganger i uken. I dag har Oslo kun en tredjedel av svømmekapasiteten som 7 

Bademeldingen fra 2014 anbefalte og som byrådet har lagt opp til.  8 

Per i dag er det kun ett kommunalt bad på vestkanten og det er Frognerbadet som er stengt 9 

brorparten av året. Det finnes flere private tilbud slik som Røa Bad (drives av SATS) og andre 10 

svømmehaller slik som Domus Athletica (som drives av SiO). Mangelen på offentlig 11 

svømmehalldekning er til dels grunnet en mislykket privatiseringspolitikk som ble gjennomført 12 

da Høyre og FrP hadde byrådsmakten. Vestkantbadet og Bislett Bad ble privatisert og er i 13 

dag svært dyre og lite tilgjengelige for byens befolkning. Begge disse badene har kun 12 ½ 14 

meters basseng, noe som egner seg dårlig til både svømmeopplæring og nødvendig mosjon. 15 

Det er helt vesentlig at byrådets offensive satsing på idrett og kultur også blir synlig på 16 

vestkanten, hvor privatisering og markedskreftene fortsatt hemmer svømmetilbudet.  17 

Vi mener at i neste byrådsperiode må byrådet og kommunens kompetanse innen utbygging 18 

av nye svømmehaller brukes til å få bukt med effektene av 10 år gammel mislykket 19 

høyrepolitikk og endelig prioritere å få et skikkelig svømmetilbud på vestkanten.   20 


